
SAKSPAIRER

VEST-FINNMARK REGIONRÅD

Havøysund 17.-18. februar 2014
Klokken 10:45 •••

Havøysundhotell og rorbuer,
Havøysund

Oppmote
Havoysund hotell

mandag 171ebruar

kl. 11:00

Deretter.fe lIes

avgang til Toba jisk

far bedrifisbesak.



Program Regionrådsmøte

Havøysund hotell og rorbuer, Havøysund 17.-18. februar 2014

Manda 17.februar

11:00 Aygong Havøysund Hotell til Tobø fisk os

11:15 Bedriftsbesøk

Tobø FiskAS

12:15 Lunsj

13:00 Møte i regionrådet —Behandling av saker

Sak 1/14 Godkjenning av innkalling og saksliste

Fellesmøtemellom Regionrådetog Næringsnettverket

Sak 2/14 —Strategisk plattform 2014 —revidering

Sak 5/14 Fiskeristrategi Vest-Finnmark

15:00 Pause

15:30 Tema 1 «Barne- o fosterh'emsfenesten i kommunene»

15:30 —16:15 Barnevern i kommunene- samarbeid kommune og stat

v/ Bente Henriksen,Avdelingsdirektør for inntak ogfosterhjemsrekrutering

16:15 —17:00 Diskusjon

17:00 Behandling av saker

Sak 4/14 Barnevern i kommunene

Sak9/14 Anbud hurtigbåter i Finnmark —anbudsdokumentet

18:45 Fellesmøter ordførere og rådmenn

20:00 Middag

«Såfremst båtene ikke har vært forhindret fra fiske, så serveres mølje med tilbehør»

Utnevningav ambassadørerfor fosterhjem



Tirsda 18.februar

08:30 Behandling av saker

Sak 7/14 Kirka og fellesrådene, økonomi

Sak3/14 Kommunereform, prosessregionrådet

Sak2/14 	 Utarbeidelse ny strategiplan Vest-Finnmark regionråd —prosess og plan for

arbeidet

09:45 Pause

10:15 Tema 2 «S kestuera orten»

10:15 —10:45 Presentasjon av innhold i Sykestueraporten»

v/ Erik Langfeldt, Kommuneoverlege Nordkapp kommune

10:45 —11:30 Diskusjon

Sak 6/14 Sykestuerapporten fra overordnet samarbeidsorgan (OSO) for Helse Finnmark

Sak 10/14 Nytt nødnett

12:00 Avslutning og lunsj

Saksliste Re ionrådet

• Sak1/14 Godkjenning av innkalling og saksliste

• Sak2/14 Utarbeidelse ny strategiplan Vest-Finnmark regionråd —prosessog plan for

arbeidet

• Sak3/14 Strategisk plattform 2014, 1. revidering

• Sak4/14 Kommunereform, prosessregionrådet

• Sak5/14 Barnevern i kommunene

• Sak 6/14 Fiskeristrategi Vest-Finnmark

• Sak 7/14 Sykestuerapporten fra overordnet samarbeidsorgan (OSO) for Helse




Finnmark

• Sak8/14 Kirka ogfellesrådene, økonomi og oppfølging

• Sak9/14 Anbud hurtigbåter i Finnmark —anbudsdokumentet

• Sak10/14 Nytt nødnett



Sak 1/14 Regiontinget

Saksbehandler: Raymond Robertsen

Godkjenning av innkalling og saksliste

Forslag til vedtak

Innkalling og saksliste godkjennes

Hukcil

Regionrådet er innkalt pr mail 6.januar 2014. Sakspapirer med følgende saksliste ble sendt

regiontinget pr mail den 10.februar 2014:

• Sak1/14 Godkjenning av innkalling og saksliste

• Sak2/14 Utarbeidelse ny strategiplan Vest-Finnmark regionråd —prosessog plan for

arbeidet

• Sak3/14 Strategisk plattform 2014, 1. revidering

• Sak4/14 Kommunereform, prosessregionrådet

• Sak5/14 Barnevern i kommunene

• Sak6/14 Fiskeristrategi Vest-Finnmark

• Sak 7/14 Sykestuerapporten fra overordnet samarbeidsorgan (OSO) for Helse




Finnmark

• Sak8/14 Kirka ogfellesrådene, økonomi og oppfølging

• Sak9/14 Anbud hurtigbåter i Finnmark —anbudsdokumentet

• Sak10/14 Nytt nødnett
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Sak 2/14 Regionrådet

Saksbehandler: Raymond Robertsen

Forslag til vedtak:

Regionrådet vedtar fremlagt forslag til prosessog økonomiske rammer for utarbeidelse av ny

strategiplan for Vest-Finnmark regionråd.

Regionrådet oppnevner følgende 5 medlemmer til styringsgruppen for arbeidet:

411
4r.

Regiontinget vedtok Strategisk plattform for 2014 på sitt møte

4.desember i Alta. I strategisk næringsplan for inneværende år stod

det følgende om strategiarbeid for regionrådet:

«Strategisk plan strekker segfra 2012 til 2015. Det er derfor nødvendig å

starte arbeide med åfornye/rullere strategisk plan i 2014. Det er avsatt
ressurserfor å kunne starte dette arbeidet, og det legges opp til en

prosess i etterkant av sommeren 2014.»

«Strategisk plan 2016 —2019 skal leggesfram for regiontinget desember

2016. Dette er en tidkrevende prosesssom vil starte opp i løpet av høsten

2014.»

Strategi

En strategi er en plan av handlinger

med hensikt å nå et spesifikt mål.

Strategi handler mer om hva som skal
gjøres enn om hvordan noe skal gjøre.
Ordet kommer fra gresk «strategia»
som har betydningen «generalkunst»,

eller «hærføring».

Operativt mål 2014 Regionrådet vil i løpet av 2014 starte opp rullering
av Strategiskplan 2012 —2015.

Det ble i SNP satt av kr 130 000,- til dette arbeidet i 2014.

,

Gjeldende strategiplan strekker seg fra 2012 til 2015.

Strategiplanen ble vedtatt 6.juni 2012 i Regiontinget.

Strategiplanen ble til etter ønske fra regionrådet om en diskusjon

om «veien videre», som ble lansert på møte i øksfjord september

2011. Oppstart av arbeidet med den nye strategiplanen startet ved

årsskiftet 2012. Regiontinget vedtok også nye vedtekter på sitt møte i

Gjeldende strategiplan har følgende hovedmålssetninger:

I dag brukes begrepet om langsiktig

planlegging generelt, særlig når det er

snakk om planer for å oppnå bestemte

mål, og det skiller seg dermed fra

begrepet taktikk. Beskrivelsen strateg
blir gjerne brukt om en person som

har utført hensiktsmessige handlinger

og valg for å nå et mål.

Kilde Wikipedia.

desember 2012.
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•Vest-Finnmark skal være ledende i Nord-Norge når det
gjelder regionalt samarbeid

Vest-Finnmark regionråd skal være et effektivt redskap
for kommunenes behov for regional helhetstekning

Regionstrategiene 2012-2015 er et uttrykk for
kommunenes felles ambisjoner, og skal måles på om
det som besluttes blir gjort.

Følgende hovedsatsninger er også beskrevet i gjeldende strategiplan:

Regionale grep i Vest - Finnmark

En flerkjernet bo- og arbeidsregion

Regionaløkonomisk vekst gjennom globale verdikjeder

Nordområdepolitikk og regionale utviklingsprogrammer

Regionaløkonomisk vekst

Regionstrategier

Hovedsatsningen

Bolyst og program for befolkningstilflytting (nasjonalt og internasjonalt)

Videreutvikling av regionalt næringssamarbeid

Utvikling av effektive samferdselssystemer i regionen

Kompetanse og rekruttering av kompetent arbeidskraft

Andre regionale utviklingsoppgaver

Et aktivt folkehelsearbeid

Regionalt kultursamarbeid

Vest - Finnmark regionråd

Arena for kommunenes behov for å finne gode interkommunale løsninger for sin

tjenesteproduksjon

Bidra til økt fokus på miljøspørsmål, universell utforming innenfor samferdsel,

offentlig planlegging, og utbygging/drift av kommunale bygg

Drive aktivt påvirkningsarbeid for å sikre regionens- og den enkeltes kommunes

interesser nasjonalt og i landssammenheng

Etablere seg som et åpent og tillitsfullt samarbeidsorgan for kommunene i Vest-

Finnmark, og som inviterer til samarbeid og gode kompromisser.

Organisasjon og styring

Organisasjon

Plan- og beslutningsprosesser

Strategisk plattform

Regionalt innovasjonssystem

Finansiell strategi

2



Arbeidet videre med utarbeidelse av strategiplanen, organiseres som et prosjekt internt i

regionrådet. Det nedsettes derfor en styringsgruppe for dette arbeidet. Prosjektleder for arbeidet vil

være daglig leder i Vest-Finnmark regionråd. Det bør leies inn ekstern kapasitet for å komme i mål

innenfor tidsfristen.

Prosjekteier
Regionrådet

Prosjektansvarlig
Styringsgruppen

Det tas sikte på at dette arbeidet avsluttes ved at regiontinget vedtar en ny strategiplan desember

2014, og som blir gjeldende fra 1.januar 2015. Det medfører at man implementerer en ny

strategiplan ett år før eksisterende går ut. For å få dette til vil det kreve at arbeidet går etter

fremdriftsplanen, uten forsinkelser.

Aktørene: ()(.;

Styringsgruppen

Ordfører 1 (leder)

Ordfører 2 (nestleder)

Politiker

Rådmann

Næringsnettverket

Arbeidsm ter med kommunest rene er viktig i arbeidet med forankring, og ikke minst muligheten til

å fange opp innspill som de ulike politikerne og partiene lokalt i kommunene ønsker å spille inn i

strategiprosessen.

Arbeidsmøtene legges opp med presentasjon av debattinnspill, og at man i etterkant arbeider i

grupper for å svare på noen utfordringer som gis. Sekvensen tar om lag 2,5 timer.

Styringsgruppen gjennomfører møter etter behov. Her gjøres avklaringer i ulike stadier i prosessen,

avgjøres ressursbruk, samt arbeides med ulike utkast av strategiplanen.

Regionrådet innstiller ovenfor regiontinget, men regionrådet skal være delaktig gjennom å ha utkast

til strategiplan til behandling flere ganger.
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Prosiektleder sørger for at arbeid mellom møter i styringsgruppen gjennomføres, og er sekretær for

styringsgruppen. Har også ansvar for økonomien i prosjektet, og koordinering og innkjøp av innleide

ressurser.

Arbei(Lpirir

Tidsrom

Mars —mai

Mars —november

Juni

Juni

September

September-November

Desember

Desember

Januar 2015

Organ

Kommunestyrene

Styringsgruppen

Regionrådet

Regionrådet

Regionrådet

Kommunestyrene/

formannskap

Regionrådet

Regiontinget

Vest-Finnmark

regionråd

Beskrivelse av aktivitet

Arbeidsmøter med
kommunestyrene
Møter etter oppsatt plan
Statusorientering fra
møtene i
kommunestyrene
Behandling av sak —
temaer og
satsningsområdet i det
videre arbeid,
1.gangsbehandling
Behandling av sak —
temaer og
satsningsområdet i det
videre arbeid,
2.gangsbehandling
Høring

Innstilling regiontinget
Endelig behandling
Implementering

Ansvarlig

Prosjektleder

Leder av styringsgruppen

Prosjektleder

Leder regionrådet

Leder regionrådet

Ordførerne

Leder regionrådet

Leder Regiontinget

)

Forankring av Vest-Finnmark regionråds strategier er svært viktig for det videre arbeid i regionrådet.

Hele prosessen starter med arbeidsmøter i kommunestyrene til alle medlemskommunene. I tillegg

skal strategien behandles tre ganger i regionrådet, før den går til endelig behandling i regiontinget. I

tillegg inviteres medlemskommunene til å komme med høringsinnspill på strategidokumentet før

endelig behandling i Vest-Finnmark regionråd.

rikon

. • I I




11270 UTGIFTSDEKNING kr 15 000

11600

UTGIFTER OG GODGJØRELSERFOR REISER,DIETT M.V.,

OPPGAVEPLIKTIG kr 25 000

12700 KONSULENTTJENESTER kr 90 000

14290 MOMS KOMPENSASJONSORDNING kr 25 000

17290 Kopensasjon mva påløpt driftsregnskapet kr -25 000




SUM kr 130 000

Regiontinget har igjennom strategisk plattform 2014, avsatt kr 130 00,- til dette arbeidet. Det er

usikkert i skrivende stund om hvor mye eksterne ressurser man må leie inn for å kunne holde
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tidsplanen. For å kunne holde budsjettet må medlemskommunene betale sine egne kostnader ved

deltagelse på møter og andre oppdrag.

Dersom man må bruke mer ressurser på dette arbeidet, vil man komme tilbake til regionrådet med

budsjettregulering

Når man skal diskutere fremtidig strategi og arbeidsoppgaver for regionrådet, er det viktig at man

berører alle temaer, og at man er «selvkritisk» til det man holder på med, og arbeidsmetodene man

har etablert. Bare på den måten kan man avdekke svakheter, som kan rettes opp i det videre arbeid.

I arbeidsmøtene man skal ha med de ulike kommunestyrene, er det derfor relevant å ta opp områder

man mener har vært vanskelig, og diskutere seg igjennom dette.

I den videre diskusjon kan følgende områder være relevant å invitere til diskusjon om:

Størrelsen på regionrådet i forhold til dagens 7 kommuner.

Samarbeidsområder som skal organiseres gjennom regionrådet

Tjenesteproduksjon —hvilke områder?

Forvaltningssamarbeid

Felles høringsuttalelser

Koordinering av høringsuttalelser

Innkjøp

Næringsutvikling

Friluftsliv/idrett

Rekruttering

Kompetanseheving/etter —ogvidereutdanning

Profilmarkedsføring

Infrastruktur og samferdsel

Regionrådet som utreder

Kultur
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Sak 31/4 Regionrådet

Saksbehandler: Raymond Robertsen

Forslag til vedtak:

1. Vest-Finnmark regionråd ber administrasjonen i samarbeid med næringsnettverket legge

frem forslag til revidert SNP2014 på neste møte i regionråd i juni.

Vest-Finnmark regionting vedtok følgende under behandling av Strategisk næringsplattform i

desember 2014:

«Strategisk plattform 2014 godkjennes.

Regiontinget ber regionrådet og næringsnettverket å ha felles møte der man gjennomgår videre

næringsarbeid i Vest-Finnmark regionråd.

Regiontinget gir regionrådet fullmakt til å gjøre endringer i plan og budsjett.»

På regionrådsmøte 17.februar er det lagt opp til et fellesmøte mellom regionrådet og

næringsnettverket. På dette møte vil strategisk plattform for inneværende år være et av temaene.

Næringsnettverket har møte i Alta 12.februar for å forberede fellesmøte.

I etterkant av diskusjonene på fellesmøte mellom regionrådet og næringsnettverket, vil man ha et

bedre grunnlag for å gjøre justeringer. Det legges derfor opp til at administrasjonen i samarbeid med

næringsnettverket, utarbeidet en revidert strategisk plattform 2014. Denne behandles på møte i juni

på Hasvik.
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Sak 4/14 Regionrådet

Saksbehandler:Raymond Robertsen

!IMU:

Forslag til vedtak: 


Vest-Finnmark regionråd nedsetter en arbeidsgruppe som ledes av en ekstern person, og der

det sitter to ordførere, og to rådmenn fra regionen. Bådestore og små kommuner skal være

representert.

Arbeidsgruppen får i fullmakt til å utnevne det eksterne medlemmet (lederen)

Arbeidsgruppen får i oppdrag og utarbeidet et diskusjonsnotat til regionrådets møte i

september 2014.

Daglig leder i regionrådet er sekretariat for arbeidet.

Høyre/Frp regjeringen la frem sin regjeringserklæring 7.oktober 2013. I denne erklæringen ble det

varslet at man vil gjennomføre en kommunereform i løpet av inneværende stortingsperiode. I

Erklæringen står det bl.a. om kommunesektoren:

«Regjeringen vil gjennomføre en kommunereform, hvor det sørgesfor at nødvendige vedtak blir fattet i perioden, jf

samarbeidsavtalen. En mer robust kommunestruktur vil sikre mer kompetanse og større faglighet i den enkelte kommune.

Det vil være enfordel for eksempel i vanskelige barnevernssaker, for ressurskrevende tjenester og for en bedre ledelse og

utvikling av omsorgs- og utdanningstjenestene. Regjeringen vil invitere partiene i Stortinget til drøftelser om prosessen.

Regjeringen vil foreta en gjennomgang av oppgavene til fylkeskommunene, fylkesmennene og staten med sikte på å gi mer

makt og myndighet til mer robuste kommuner.»

«Fremveksten av interkommunale selskaper og samarbeid viser at dagens oppgaver allerede er for store for dagens

kommunestruktur. Viktige beslutninger om kommunale oppgaver, som infrastruktur og grunnleggende velferdstjenester, er

blitt flyttet vekkfra folkevalgte organer og til interkommunale selskaper. Regjeringen mener at dette har svekket

demokratiet. En omfattende kommunereform vil detfor også være en demokratireform.»

I oppsummeringen heter det:

«Gjennomføre en kommunereform, hvor det sørgesfor at nødvendige vedtak blir fattet i

perioden.

Innføre en prøveordning med ovetføring av statlige og fylkeskommunale oppgaver til

kommunene.»

Videre har kommunal- og moderniseringsministerJan tore Sanner nedsatt et ekspertutvalg som skal

gi råd, og gjøre analyser for grunnleggende forutsetninger for en kommunereform. Ekspertutvalget

skal levere første delrapport i løpet av våren. Her skal de se på hvilke kriterier som må være på plass

for at kommunene skal løse de oppgaver de har i dag.

Om ett år legger utvalget fram sin sluttrapport. Her skal de gå nærmere inn på hvilke kriterier som

skal ligge til grunn for at kommunene skal kunne få nye oppgaver og mer selvstyre. Rapporten skal

brukes i arbeidet med ny oppgavefordeling.
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Ekspertutvalget skal ledes av professor Signy Vabo, Høgskolen i Oslo og Akershus. Øvrige medlemmer er

professor ved Universitetet i Oslo, Terje Hagen; professor i samfunnsøkonomi ved NTNU og leder av TBU,

Lars Erik Borge; forsker Bernt Aslak Brantzæg, Telemarksforskning; direktør for Kompetansesenter for

distriktsutvikling, Halvor Holmli; rådmann i Finnøy kommune, Helene Ohm og rådmann i Lenvik

kommune, Margrethe Hagerupsen.

Det er ventet at det igangsettes prosesser i kommunene, i interesseorganisasjoner, i tillegg til i

kommunaldepartementet i tiden fremover. De ulike aktørene vil ha ulikt ståsted, men fokus for alle

parter vil være hvordan ivareta innbyggerne i Norges kommuner på en best mulig måte. Momenter

som vurderes i denne sammenheng kan nok være:

Demokrati og innbyggerinnflytelse

Effektiv drift av kommunene

Rettssikkerhet

Kompetanse og rekruttering

Infrastruktur og geografiske forhold

Forankring og politisk aksept blant befolkningen.

Vest-Finnmark regionråd består av 7 kommuner, med stort sprang i innbyggertall og avstand. Om

medlemskommunene har felles ønsker og interesser i en kommende kommunereform, vil nok

variere. Det kan være aktuelt å gjøre en gjennomgang for å avdekke felles interesser for regionen,

som man fremmer tidlig i forberedelsen av en kommunereform. På denne måten øker man

muligheten for å få gjennomslag.

I den videre prosess vil det være viktig å vurdere premissene for en fremtidig kommunereform. I den

prosessen kan følgende elementer være aktuelle:

Hvilke oppgaver kan gi innbyggerne et bedre tilbud og oppfølging om de lå i kommunene?

Finnes der oppgaver som ligger i kommunene som kunne vært løst på en bedre måte av

andre forvaltningsnivåer?

Forholdet mellom kommunene og det regionale leddet (fylkeskommunen)?

Forholdet mellom kommunene og fylkesmannen?

Forholdet mellom kommunene og statlige instanser og institusjoner

Forholdet mellom kommunene og Sametinget?

For å organisere dette arbeidet, bør det nedsettes et arbeidsutvalg, som utarbeider et

diskusjonsnotat til regionrådets møte i september. Arbeidsutvalget bør bestå av politikere og

administrative ledere. Både store og små kommuner bør være representert i arbeidsgruppen.

Det foreslås også at lederen i arbeidsgruppen, oppnevnes eksternt. Denne personen bør ikke ha

direkte tilknytning til en av medlemskommunene, men inneha kompetanse om forvaltning,

kommunesektoren, og politikk.
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10100 BEVERTNING MØTER/UTVALG/KURS/OPPLÆRING kr 15 000

10500 ANNEN LØNN OG TREKKPLIKTIGEGODTGJØRELSER kr 40 000

11170 UTGIFTSDEKNING kr 20 000

11530 UTGIFTER OG GODGJØRELSERFOR REISER,DIETT M.V., OPPGAVEPLIKTIG kr 25 000




SUM kr 100 000

I budsjettet er det satt av midler til å honorere et eksternt medlem av arbeidsgruppen dersom dette

blir nødvendig. I tillegg er det satt av reiseutgifter på et eksternt medlem av arbeidsgruppen.

Finansieringen av dette prosjektet foreslås gjort som følger:

Egenandel medlemskommunene (kr 7 500,-) kr 52 500,-

Omdisponering fra SNP 2014 kr 47 500,-
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Sak 5/14 Regiontinget

Saksbehandler: Raymond Robertsen

Barnevernikonummene

Forslag til vedtak

Saken tas til orientering

Bakfi ran a

Ordfører i Alta Laila Davidsen inviterte medlemmene av Vest-Finnmark regionråd til å være

ambassadører for fosterhjemstjenesten. På grunn av omstendighetene var det ikke mulig å gjøre

dette på regiontingets møte desember 2013.

Vest-Finnmark regionråd og BUFetat Nord ble enige om å ha en bredere gjennomgang og diskusjon

om barnevern i Regionrådet, samt oppnevning av ambassadører for fosterhjemstjenesten. Dersom

arrangeres en temasekvens på regionrådets møte i februar 2014.

Terna

BUFetat region nord kommer i sin presentasjon til å fokusere på følgende:

Generelt om barnevern og utfordringer - omstillinger i det statlige barnevernet.

Samarbeid mellom stat og kommune for å sikre best mulig ivaretagelse av utsatte barn og

unge

Riktig hjem til rett barn - opplæring og formidling av fosterhjem.

I tillegg er BUFetat region nord utfordret til å si noe om de omstillingskravene som de er satt til å

gjennomføre i 2014.

(),n l? ll Feta t

Bufetat er inne i en modernisering, spesialisering og effektiviseringsprosess. Bufetat har ansvar for å

tilby kommunene institusjonsplasser og rekruttere fosterhjem.

Etter nylig vedtatt omstilling består det det spesialiserte barnevernstiltaksapparatet til barn og

ungdom av 16 akuttplasser for ungdom, 5 barnehjemsplasser og 5 foreldre/barnplasser, 30

omsorgsplasser for ungdom og 22 behandlingsplasser for ungdom. I tillegg har regionen 9 statlige

familievernkontor og driftsavtale med 3 familievernkontor. Region nord har fire fosterhjemtjenester,

fire fagteam og 3 Mst team.

Regionen har over år tilpasset tjenestetilbudet i tråd med styringssignaler og nå som følge av ny

lovendring.
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Region nord tilbyr tjenester til 88 kommuner. Befolkningstetthet og geografi er den del av regionens

utfordringer, knyttet til å gi et likeverdig tjenestetilbud til befolkningen i nord.
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Sak 6/14 Regionrådet

Saksbehandler: Raymond Robertsen

Forslag til vedtak:

Vest-Finnmark regionråd tar ståstedsrapport fiskerinæringen i Vest-Finnmark 2013 til
orientering

Vest-Finnmark regionråd vil følge opp rapporten med et temamøte fiskerinæringen i Vest-
Finnmark, som beskrevet i saksfremlegget.

Daglig leder gisfullmakt innenfor de økonomiske rammene som er avsatt til formålet å sørge
for at temamøte fisker arrangeres.

Næringsnettverket besluttet 24.oktober 2013 å innhente mer kunnskap om fiskerinæringen i Vest-

Finnmark. Administrasjonen utarbeidet et oppdragsdokument, og Honu AS v/Marit Rollefsen Næss

ble engasjert for å utføre kunnskapsinnhentingen. Følgende opplysninger ønsket man å innhente:

«Prosjektformål:

Utarbeide en faktarapport vedr. fiskerinæringen i Vest Finnmark (Alta, Hammerfest, Hasvik, Kvalsund, Loppa, Måsøy,

Nordkapp) som skal kunne danne grunnlaget for videre analyser i Regionrådet.

Mandat: 


Lage en oversikt over omfanget av fiskerinæringen i Vest-Finnmark, og aktivitetsnivå pr dags dato.

Resultatmål:

Rapport med tekst og tabeller, der situasjonen for regionen oppsummeres, men der også situasjonen i den ulike kommune

fremkommer. Rapporten skal først og fremst være en oppsummering av data og opplysninger samlet inn i prosessen.

Analysedelen skal være begrenset.

Prosiektmåk

Hvitfisk

Hvor mye råstoff som landes i regionen?

Hvilke type råstoff som leveres?

Verdien av råstoffet (anslått)?

Utvikling av kvoterettigheter i regionen fra 2009 til 2012?

Hva produseres av råstoffet?

Hvor eksporteres råstoffet?

Hvor mange fiskerianlegg er det i regionen?

Hvor mange er sysselsatt i mottak, og produksjon av hvitfisk?

Hvor mange av disse er utlendinger?

Økonomisk omsetning og resultat på bedriftene som produserer hvitfisk for2009 til 2012?

Estimering av lokale ringvirkninger i form av direkte leveranser av varer og tjenester til næringen?

Rødfisk (Havbruk)

Hvor mange konsesjoner er det i regionen?

Hvor mange lokaliteter er det i regionen?

Hvor mye biomasse produserer i regionen?
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Hvor mye biomasse slaktes i regionen

Hvor mange sysselsatte er det i rødfisknæringen i regionen?

Hvor mange av disse er utlendinger

Økonomisk omsetning og resultat på bedriftene som produserer rødfisk for 2009 til 2012?

Estimering av lokale ringvirkninger i form av direkte leveranser av varer og tjenester til næringen?

Fremtiden:

Kartlegge hva næringen og fiskerne tror om utviklingen for sin virksomhet, og det de mener er de største utfordringene de

neste to årene.»

Innleid konsulent presenterte på regiontingets møte i desember 2013 en foreløpig rapport, der de

viktigste funnene ble belyst. Regiontinget gjorde følgende vedtak i saken:

Regiontinget tar presentasjon fra kunnskapsinnhentingen til orientering.

Administrasjonen bes sammen med næringsnettverket og regionrådet utarbeide forslag til

fiskeristristrategi for Vest-Finnmark som skissert på Strategisk plattform 2014.

Der

I Strategisk plattform 2014 vedtatt av regiontinget i desember 2014, står der følgende om fiskeri:

«I 2013/14 vil det bli gjennomført en statusanalyse av fiskerinæringen i Vest-Finnmark med sikte på å arbeide fram regional

politikk, og prosjekter med formål å utvikle en lønnsom fiskerinæring. Regionrådet har bidratt til etablering av et LUK-

prosjekt for å sikre lokale ringvirkninger om det kommer til gjenåpning av kobbergruvene i Kvalsund. Ansvaret for

prosjektrealisering er lagt til et eget prosjektstyre med egen prosjektleder.

Fiskerinæringen

Operativt mål 2014: Regionrådet vil følge opp statusrapport for fiskerinæringen (fiskeindustri og havbruk) i Vest-Finnmark,

presentert I Regiontinget, 4.12.2013.»

Ståstedsanalysen for fiskerinæringen i Finnmark er ferdigstilt, og er vedlagt i saksdokumentene.

Rapporten har allerede fått bred oppmerksomhet i lokal og regional medier, i tillegg til fagmedier.

Arbeidet som er gjort i regi av Vest-Finnmark regionråd er på mange måter banebrytende, ved at

man har hentet inn og sammenstilt informasjon og kunnskap som er innhentet fra mange forskjellige

databaser og kilder. I tillegg har man i denne prosessen snakket direkte med bedriftene. Også

Fiskeridirektoratet har fattet interesse for denne rapporten.

Hensikten med å utarbeide en fiskeristrate i for Vest-Finnmark b r være:

Bidra til kunnskap om faktisk situasjon for næringen i regionen

Bidra til å øke interessen om næringen i regionen

Bidra til at det gjennomføres myndighetstiltak som bedrer situasjonen for fiskerinæringen i

regionen mht. lønnsomhet og robusthet.

Bistå enkeltkommuner i sin planlegging og næringsstrategi

Bidra til å sette fokus på Vest-Finnmark som region

Ståstedsanalysen for fiskerinæringen i Vest-Finnmark 2013, gir et bilde av situasjonen for næringen

fra 2009 til i dag. Den gir i stor grad en oversikt over de faktiske forhold, og utvikling av disse over tid.

I rapporten finnes der ikke utvidede analyser, eller forslag til tiltak.

For å komme videre med statusrapporten, bør det gjøres flere analyser, der forslag til tiltak

utarbeides og fremmes. Det finnes flere måter å få dette til. Man kan engasjere noen til å gjøre
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analyser for så å skrive en sluttrapport. Dette vil gi en ferdig rapport som kan brukes videre. Ulempen

med dette er at det vil være ett enkelt miljø som gjør analyser og vurderinger.

Et annet alternativ er å invitere flere til å gjøre en analyse og/eller vurdering av rapporten. Dette kan

f.eks. gjøres ved at de inviteres til å holde foredrag på et seminar, der de kommenterer rapporten, og

gjør analyser og vurderinger. I en slik runde bør man invitere ulike personer med ulike fagkunnskap

og ulike interesser. På en slik måte kan man fange flere aspekter i det videre arbeid.

Dialogkonferanse kan være et egnet forum for en slik fremgangsmåte.

Det foreslås derfor å invitere til et fiskeritemamøte der Vest-Finnmark regionråd enten er hoved-

eller medarrangør. Til dette møte bør også politisk ledelse i nasjonale instanser inviteres. Møtet bør

være åpent slik at alle som ønsker det kan delta. Et slikt møte vil også bidra til å skape interesse om

fiskerinæringen i regionen, og Vest-Finnmark som region.

Et slikt møte bør avholdes før sommeren 2014.

øKor lo[,

I budsjettet for 2014, er det under Strategisk plattform avsatt kr 160 000,- for oppfølging av

statusrapport «fiskerinæringen» i Finnmark. Vest-Finnmark regionråds andel av et beskrevet

oppfølgingsopplegg finansieres over denne budsjettposten.
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Sak 7/14 Regionrådet

Saksbehandler:Raymond Robertsen

Forslag til vedtak:

Regionrådet tar orientering fra Erik Langfeldt til orientering.

Høsten 2012 nedsatte overordnet samarbeidsorgan (050) for Helse Finnmark og kommunene i fylket

et KSU Sykestuer. Kommuneoverlege (Nordkapp) Erik Langfeldt ledet dette utvalget, som bestod av

leger fra begge nivåer. Han er i sin tid selv utpekt som KS-representant i 050 i kraft av at han også er

kommunelege. I OSO er man enige om at kommunene bør få direkte informasjon på høyeste

administrative nivå om hvordan en ser på sykestuene framover. Det synes også å foreligge mangelfull

kunnskap om sykestuene, forpliktelser og rettigheter, til dels bredt i kommunene (og i foretaket).

Utvalgets synspunkter ble oppsummert i en relativt omfattende rapport som forelå februar 2013.

Den er kanskje litt vanskelig tilgjengelig i sin foreliggende form, men Erik Langfeldt vil presenterer

den for Vest-Finnmark regionråd 18.februar i Havøysund. I forbindelse med innføring av

samhandlingsreformen og etableringen av kommunale øyeblikkelighjelpdøgnplasser, var det på ett

tidspunkt usikkert om sykestuene ville bestå som institusjon. Dette ble avklart positivt før arbeidet i

gruppa var ferdig, men konklusjonen var ingen selvfølge. Rapporten argumenterer også for hvorfor

det ut fra de særlige forholdene i Finnmark var viktig å beholde sykestuene og videreutvikle denne

driftsmodellen.

Rapporten sier noe om definisjon av arbeidsoppgaver for sykestuene, variasjonsbredde i bruk,

organisering og driftsformer, men hoveddelen er rettet mot en faglig oppdatering og standardisering

av sykestuene som en samhandlingsarena mellom de to nivåene. Det er fortsatt uenighet mellom

partene om sykestuene skal være kommunale eller en del av spesialisthelsetjenesten.

Det vil på møte bli lang frem problemstillinger som bør løftes frem av kommunene i regionen, mot

Finnmarkssykehuset.
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Sak 8/14 Regionrådet

Saksbehandler: Raymond Robertsen

Forslag til vedtak:

Saken tas til orientering

Hasvik kommune tok opp problemstilling med forholdet mellom kirken/fellesrådene og kommunen,

med særlig fokus på økonomi.

Daglig leder i regionrådet sendte 13.januar ut en epost til medlemskommunene, der man ba

kommunene komme med innspill på følgende spørsmål:

Gi en oversikt over regnskapstallene for området «kirken og fellesrådene» fra 2009 til og

med 2012.

Har rammeområdet brukt mer enn sine budsjett i samme periode? I så fall; hvor mye, og

hvordan er det dekket inn?

På hvilken måte er kommunen og rådmann involvert i budsjettprosessen i forkant av

behandling i kommunestyret?

Har rådmann eller kommunestyret i kommunen prøvd, eller gjennomført reduksjoner i

budsjettet til formålet.

Opplever kommunen det som et problem at kirken og fellesrådet ikke er direkte underlagt

rådmann?

I tabellen nedenfor er en sammenstilling av svarene som er kommet inn fra kommunene:
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Kommune

Alta

Regnskap

2012

Kr

Ending

siden

2009

12, 4%

Kostnad

pr,

innbygger

Kr 373,-




7 322 000,-*




Hammerfest Kr




6,7 % Kr 508,-




5 112 000,-




Hasvik Kr




-6,7 % Kr 1 658




1 696 000,-




Kvalsund Kr




46,1 %** Kr 1 503




1 556 841,-




Loppa Kr




11,8 % Kr 1 831,-




1 880 000,-




Måsøy Kr




22,4 % Kr 1 273,-




1 578 305




Nordkapp Kr




16,2 Kr 784,-




2 513 000,- %***




Overforbruk

Nei

Nei, fellesrådet

holder stort sett sine

budsjetter. Har fått

overforbruk på

sektoren som følge

av ordningen med

tilskudd andre

trossamfunn.

Grei budsjettkontroll

i fellesrådet.

Kommunen har ikke

behøvd å dekke inn

underskudd.

Noen år med

merforbruk, mens

andre år med

mindreforbruk.

Fellesråd har ikke

underskudd som må

dekkes inn pr dato

Noen år med

merforbruk, mens

andre år med

mindreforbruk.

Fellesråd har ikke

underskudd som må

dekkes inn pr dato

Har hatt overforbruk

tidligere, som har

måttet bli dekt inn

av ekstrabevilgning i

kommunestyret. Har

redusert budsjettet i

2014.

Varierer. Fellesråd

har ikke underskudd

som må dekkes inn

pr dato. Har et

underskudd fra flere

år tilbake som ikke

er dekket inn. Kan bli

en utfordring.

Involvering fra

Rådmann i

forkant budsjett

Har minimum et møte

med rådmannen før

budsjett vedtas. Har et

godt samarbeid med

fellesrådet

Fellesrådet sender

hvert år sine behov i

forbindelse med

budsjettprosessen.

Ikke alle ønsker kan

imøtekommes

Rådmannen legger

frem et eget forslag til

budsjett, med

fellesrådets ønsker er

også med i

dokumentet.

Fellesrådet presser

veldig på for å få økte

bevilgninger.

Har ikke vært vanlig,

men ble innført fra og

med 2013.

Rådmann og daglig

leder har hvert år et

møte angående neste

års budsjett, og ønsker

fra fellesrådet legges

frem.

Har tilfeldige møter

med kirkeverge og

prest. Ingen faste

møtepunkt.

Fellesrådets

budsjettforslag sendes

rådmann, og rådmann

utarbeider et forslag til

kommunestyret.

Utfordring at

det ikke er

underlagt

kommunen
Fellesrådet har vært

lojal mot budsjett, og

har forholdt seg til

rammene. Får

antagelig store

utfordringer i

fremtiden som følge av

Nordlyskatedralen.

Mener samarbeidet

med kirka og

fellesrådet fungerer

bra, og ser ikke behov

for endringer.

Ønsker ikke å ha kirken

direkte underlagt

rådmannen.

Ikke stort problem.

Opplever at det er

vanskeligere å

redusere i fellesrådets

budsjett enn

kommunen for øvrig.

De er svært aktiv mot

politikerne.

Ønsker ikke at

fellesrådets område

skal legges under

rådmannen.

Rådmann opplever det

ikke som et problem.

Mener det er god

dialog mellom

kommunen og

fellesrådet, og ser ikke

behov for å gjøre

endringer på dagens

organisering.

*Tallet er budsjett 2013

** Rådmannen foreslo null økning fra 2013 til 2014

*** økningen skjedde fra 2009 til 2010. Har ikke vært økning før budsjett 2014.
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Ser man kommunene i Vest-Finnmark under ett, så har økningen til formålet vært på rundt 15 % i

fireårsperioden fra 2009 til 2012. Den kommunale deflator har i samme fireårsperiode vært på 15,4

%. Den kommunale deflator er samlet pris- og lønnsvekst kommunene må forholde seg til. Den

kommunale deflator er vektet lønn, og 1/4generell prisvekst.

Lønnskostnader til prester er ikke med i disse tallene, da de er ansatt under biskopen, og er således

statsansatte. I tillegg betaler staten for andre utgifter, slik som skyss mellom de ulike kirkestedene.

De øvrige ansatte i kirken og fellesrådet, er med i oversikten.

Det er derimot store ulikheter mellom kommunene. Kvalsund kommune har størst økning i perioden,

men tett oppunder 50 %, mens Hasvik kommune har hatt en nedgang på nesten 7 %. Dette viser at

de ulike fellesråd har ulike aktivitets- og kostnadsstruktur.

Det oversikten også viser er at tjenesten kirke- og fellesråd er underlagt såkalt terskelkostnad. Det vil

si at kostnaden pr innbygger går mye ned, jo større kommunen er i antall innbyggere, og at små

kommuner alltid vil har høye kostander pr. innbygger uavhengig hvor effektivt sektoren drives.

Tilbakemeldingene fra rådmennene i medlemskommunene i Vest-Finnmark regionråd er at man er

fornøyd med dagens organisering av kirken og fellesrådene. Det later som det er god dialog mellom

kommunene og fellesrådene i budsjettprosessen,
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Sak 9/14 Regionrådet

Saksbehandler:Raymond Robertsen

Anbud r.

Forslag til vedtak:

Saken leggesfrem uten innstilling

)a,

Ordfører i Loppa kommune Jan-Eirik Jensen ønsket at Vest-Finnmark regionråd i sitt neste møte

skulle drøfte saken rundt anbudsprosessen for hurtigbåter i Vest- Finnmark. Vest-Finnmark regionråd

gjorde i sitt møte 3.desember i Alta følgende vedtak:

«Vest-Finnmark regionråd viser til prosessen rundt nytt anbud for hurtigbåter i Finnmark. Regionrådet er bekymret for

prosessen, og beslutningsgrunnlaget for fremtidens ruter. Vest-Finnmark regionråd er også bekymret for at mange viktige

dokumenter er unntatt offentlighet, og således vanskeliggjør å kunne gi konstruktiv tilbakemelding på anbudsgrunnlaget.

Regionråd insisterer derfor på at de nye dokumentene som danner grunnlag for nytt anbud, sendes ut på høring til

kommunene, der båttype, detaljert rutetabell, og seilingsplan fremlegges. Vest-Finnmark er det området som er mest berørt

og avhengig av hurtigbåtrutene, og det er derfor viktig at man får gitt innspill før endelig avgjørelse tos.

Regionråd er opptatt av at reiselengde mellom stedene i Vest-Finnmark ikke økes, og at hurtigbåtrute mellom Alta og

Hammerfest innføres.

Vest-Finnmark regionråd krever derfor Finnmark fylkesting å avvente behandling av denne sak til april 2014.»

Fylkeskommunen valgte å behandle saken for lukkede dører i desember 2013, uten at saken hadde

vært sendt på høring. Fylkestinget gjorde følgende vedtak:

«Finnmark Fylkesting går inn for alternativ I med følgende endringer:

Romma på anbudet settes til 90 millioner pr år.

Varangerekspressen utgår.

Knutepunktet Storekorsnes —Finnmark Fylkeskommune tar initiativ til samarbeid med Alta Kommune, Kystverket
og Nasjonale Turistveier, med mål om å lage dette som et utstillingsvindu i forhold til Nasjonale Turistveier.

Fartøykray: 


Innen 5 år etter anbudets oppstart skal ingen fartøy overstige 20 år, heller ikke i løpet av perioden anbudet varer.

Rute 310, Altafjordekspressen (sambandet Årøy), skal ha en gjennomgående ferge».

Det har i ettertid når anbudsgrunnlaget er offentliggjort, avstedkommet store protester fra aktører

på Sørøya, Måsøy kommune, og Loppa kommune. Det er skapt et stort engasjement med Facebook

aksjoner, og en rekke møter og medieoppslag. Man kan trygt si at stemningen har vært opphisset, og

berørte parter har påpekt at de får et betydelig dårligere tilbud med det nye anbudsdokumentet.

Etter innspill og møter med kommunene og berørte aktører, har Finnmark fylkeskommune valgt å

justere anbudsdokumentet sitt, innenfor de rammene som ligger i fylkestingets vedtak. Det vil si at
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antall rutekilometer ikke er økt. Man har i midlertid bedt om prisopsjon på ruter som bidrar til økt

rutekilometer. Det medfører at Finnmark fylkeskommune kan velge å utvide sitt kjøp i ettertid.

Finnmark fylkeskommune har i epost til kommunene 6.februar sendt følgende oversikt over

justeringer i anbudsdokumentet:

«MASØY KOMMUNE

Mandag: Morgenruten legges direkte Gunnarnes - Hammerfest (går ikke innom Akkatfjord)
Mandag: Avgang fra Hammerfest på ettermiddagen flyttes til kl 16:30 for å gi overgangsmuligheter fra fly (k1
15:15)— går deretter til Gunnarnes/Ingøy/Havøysund

Tirsdag: Mulighet for tur/retur Havøysundfra alle Måsøystedene er lagt inn, med minimum 4 timer opphold i
Havøysund. Er dette for mye, kan det justeres ned.
Torsdag: Mulighet for tur/retur Havøysundfra alle Måsøystedene er lagt inn - vil korrespondere med buss og
hurtigrute

Fredag: Morgenruten fra Gunnarnes går via Revsneshamn/Kvalsund (signal) på vei til Hommerfest
Fredag: Avgang fra Hammerfest på ettermiddagen flyttes til k116:30 for å gi overgangsmuligheter fra fly (k1
15:15)— går deretter til Gunnarnes/Ingøy/Havøysund
Søndag: Fartøyet som er stasjonert i Havøysund går til Måsøystedene før det går til Hammerfest. Der er satt opp
korrespondanse med fartøy til/fra Alta, Loppa og Hasvik

Videre settes det opp prisopsjon i anbudet i forhold til utvidet produksjon på onsdager i sommerperioden.

HAMMERFESTKOMMUNE

Nattliggested for SørøysundXpressenendres til Hammerfest
Mandag: SørøysundXpressengår først en runde på nordre Sørøya, med ankomst Hammerfest kl 07:25. Deretter
går fartøyet til Hosvik/Kårhamn/Survik, med ankomst Hammerfest k110:40

Mandag: MåsøyXpressen går direkte Gunnarnes - Hammerfest på morgenen (ikke via Akkorfjord)
Mandag: MåsøyXpressensettermiddagsavgang flyttes til k116:30 for å gi overgangsmuligheter fra flyankomst
(k115:15)

Mandag: Ettermiddagsrute til nordre Sørøya har avgang fro Hammerfest k116:10, og har også anløp av Slettnes
i sommerperioden
Mandag: Ettermiddagsrute til Hasvik har avgang fra Hammerfest k118:10 via Kårhamn til Hasvik k119:35, og
retur direkte Hammerfest med ankomst kl 20:55

Tirsdag: Pendelrute til Akkarfjord i sommerperioden morgen/ettermiddag

Tirsdag: Avgang til Kvalsund/Revsneshamn kl 08:45, med retur samme vei tilbake til Hammerfest 11:10

Tirsdag: Avgang til Akkarfjord kl 11:10, med retur fro Akkarfjord k111:45 til Hammerfest kl 12:15

Tirsdag: Avgang til Kvalsund/Revsneshamn kl 17:10, med retur samme vei tilbake til Hammerfest 19:30

Onsdag: Morgenrute til nordre Sørøya som på mandag

Onsdag: Ettermiddagsrute til nordre Sørøya som på mandog

Torsdag: Morgenrute til nordre Sørøya som på mandag

Torsdag: Ettermiddagsrute til nordre Sørøya som på mandag
Fredag: SørøysundXpressengår først en runde på nordre Sørøya, med ankomst Hammerfest kl 07:25. Deretter
går fartøyet til Hasvik/Kårhamn/Survik, med ankomst Hammerfest k110:40

Fredag: MåsøyXpressen går via Revsneshamn/Kvalsund på tur inn til Hammerfest på morgenen

Fredag: Avgang til Kvalsund/Revsneshamn k114:00, med retur motsatt vei tilbake i Hammerfest k116:20
Fredag: MåsøyXpressensettermiddagsavgang flyttes til kl 16:30 for å gi overgangsmuligheter fra flyankomst (k1
15:15)
Fredag: SørøysundXpressengår ettermiddags rute først til Akkarfjord, Skippernes, Hellefjord og Lundhamn kl
16:10 - returnerer deretter til Hammerfest
Fredag: SørøysundXpressengår deretter fra Hammerfest k117:40 til Langstrand, Lotre og Slettnes, før den
returnerer til Hammerfest
Fredag: Ekstra avgang i VargsundXpressen (utføres av Loppabåten) k114:00 fra Alta, via Storekorsnes til
Hammerfest k116:00 - forbindelse videre til Måsøy, Sørøystedene og Hasvik
Fredag: LoppaXpressen vil ha avgang fra Hammerfest kl 16:30, via Survik/Kårhamn/Hasvik og videre til Øksfjord
og Loppastedene
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Lørdag: Sommerrute med avgang fra Hammerfest
Søndag: Hammerfest blir knutepunktet for hurtigbåtene på søndager, der fire fartøy vil møtes rundt 19:30 på
ettermiddagen. Dette sikrer korrespondanse mellom Alta, Måsøy, Loppo/Hasvik og Sørøystedene.

I tillegg legges det inn prisopsjon i anbudet for to rotasjoner til/fra Hasvik på onsdager.

HASVIK KOMMUNE

Nattliggested for SørøysundXpressenendres til Hammerfest
Mandag: Avgang fra Hammerfest kl 07:40 direkte Hasvik. Avgang Hasvik kl 09:00 via Kårhamn/Survik til
Hammerfest k110:40

Mandag: Ettermiddagsrute til Hasvik har avgang fra Hammerfest k118:10 via Kårhamn til Hasvik k119:35, og
retur direkte Hammerfest med ankomst kl 20:55

Tirsdag: Opprinnelig en-veis tirsdagsrute fjernet
Onsdag: Det legges inn prisopsjon for Hammerfest - Hasvik - Hammerfest på onsdager med samme ruteføring
som mandager
Torsdag: Opprinnelig en-veis torsdagsrute fjernet

Fredag: Avgang fra Hammerfest kl 07:40 direkte Hasvik. Avgang Hasvik kl 09:00 via Kårhamn/Survik til
Hammerfest k110:40

Fredag: LoppaXpressen vil ha avgang fra Hammerfest k116:30, via Survik/Kårhamn/Hasvik og videre til Øksfjord
og Loppastedene

Fredag: Alta - Hasvik vil på fredager kunne gjennomføres med hurtigbåt (Alta-Hammerfest-Hasvik) eller
kombinasjon buss/ferje via Øksfjord

Søndag: Forbindelse med LoppaXpressenmed avgang fra Hasvik kl 17:50, via Kårhamn/Survik til Hammerfest kl
19:30
Søndag: Forbindelse med LoppaXpressenfra Hammerfest kl 19:45 via Survik/Kårhamn med anløp Hasvik kl 21:20
før den fortsetter til Loppastedene

Søndag: Alta - Hasvik kan på søndager gjennomføres enten med hurtigbåt/hurtigbåt eller buss/ferje
Søndag: Hasvik-Alta kan på søndager gjennomføres enten med hurtigbåt/hurtigbåt, ferje/buss eller
ferje/hurtigbåt

I tillegg legges det inn prisopsjon i anbudet for to ekstra rotasjoner til/fra Hasvik på onsdager.

LOPPA KOMMUNE

Tirsdag: Avgang fra Bergsfjord 06:45 - til Øksfjord 07:30 - korrespondanse med buss mot Alta

Tirsdag: Avgang fra Øksfjord kl 07:30 til alle Loppastedene (signal) - ender opp i Bergsfjord k111:00

Tirsdag: Avgang fra Bergsfjord k114:00 - går i motsatt rekkefølge tilbake til Øksfjord k117:20

Tirsdag: Avgang fra Øksfjord kl 17:20 til Bergsfjord kl 18:00 - Forbindelse med bussfra Alta og Hurtigruta

Torsdag: Opprinnelig torsdagsrute fjernet

Torsdag: Avgang fra Bergsfjord, Sandland og Sør-Tverrfjord med ankomst Øksfjord kl 10:00

Torsdag: Avgang fra Øksfjord k116:00 (forbindelse fra Hurtigruta) til Sør-Tverrfjord, Sandland og Bergsfjord
Fredag: Avgang fra Alta til Øksfjord fjernes - fartøyet går til Hammerfest for å sikre pendlermulighet Hammerfest -
Loppa
Fredag: LoppaXpressen vil ha avgang fra Hammerfest kl 16:30, via Survik/Kårhamn/Hasvik og videre til Øksfjord og
Loppastedene (korr med bussfra Alta i Øksfjord)
Søndag: LoppaXpressen vil gå fra Loppastedene og Øksfjord (k117:10) via Hasvik til Hammerfest for å sikre
pendlermulighet. Her gis også korrespondanse til Alto og Måsøystedene

Søndag: Avgang fra Hammerfest k119:45 via bl.a. Hasvik tilbake i Øksfjord kl 22:00 - Bergsfjord 22:45

Søndager gis det i tillegg korrespondanse Øksfjord - Alta med buss i kommende bussanbud

1tillegg vil det bli presisert i ruteanbudet at det skal være korrespondonse mellom hurtigbåtene —både hva gjelder Storekorsnes
og Hammerfest.

Det legges i tillegg inn en prisopsjon i anbudet for å kunne kjøre full «tirsdagsrute» også på torsdager i sommerperioden.

KVALSUND KOMMUNE
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Mandag: Opprinnelig rute fjernes

Tirsdag: Avgang fra Hammerfest til Kvalsund/Revsneshamn kl 08:45, med retur samme vei tilbake til Hammerfest
11:10
Tirsdag: Avgang fra Hammerfest til Kvalsund/Revsneshamn kl 17:10, med retur samme vei tilbake til Hammerfest
19:30
Fredag: Nytt helårlig signalanløp på morgen fra Revsneshamnkl 08:00 via Kvalsund til Hammetfest kl 09:10 (utføres
med fartøy som kommer fra Måsøystedene)
Fredag: Avgang fra Hammerfest kl 14:00 via Kvalsund til Revsneshamnkl 15:10, med retur via Kvalsund til
Hammerfest k116:20
Søndag: Avgang fra Hammerfest k114:00 via Kvalsund til Revsneshamnk115:10, med retur via Kvalsund til
Hammerfest kl 16:20

ALTAKOMMUNE

Mandag: Kvalfjord/Pollen/Altneset får forbindelse til Storekorsnes morgen og ettermiddag med forbindelse til
Hammerfest/Alta

Tirsdag: Kvalfjord/Pollen/Altneset får forbindelse til Storekorsnes morgen og ettermiddag med forbindelse til
Hammerfest/Alta

Onsdag: Skolerute opererer på skoledager mellom Pollen/Altneset til/fra Kvalfjord
Torsdag: Kvalfjord/Pollen/Altneset får forbindelse til Storekorsnes morgen og ettermiddag med forbindelse til
Hammerfest/Alta
Fredag: Kvalfjord/Pollen/Altneset får forbindelse til Storekorsnes morgen og ettermiddag med forbindelse til
Hammerfest/Alta
Fredag: Ekstra avgang i VargsundXpressenkl 14:00 fra Alta, via Storekorsnes til Hammerfest k116:00 - forbindelse
videre til Måsøy, Sørøystedene og Hasvik
Fredag: Endret avgangstid i Skoleruta til k114:00 fra Kvalfjord - gir korrespondanse med ny VargsundXpressrute fra
Alta til Hammerfest

Søndag: LoppaXpressenanløper ikke Storekorsnes på søndager, men korresponderer med VargsundXpressen i
Hammerfest

Søndag: VargsundXpressenfår korrespondanse i Hammerfest til Hasvik/Loppa/Måsøy, samt fra
Hasvik/Loppa/Måsøy/Sørøystedene

Det vil i tillegg bli presisert i anbudsdokumentene at inntil en kombibåtkai eventuelt er klar på Altneset, så vil Hakkstabben
fungere som laste-/lossekai for biler og større godsfra AltafjordXpressen.

Fartøykravene på AltafjordXpressen justeres, slik at man kan ta større kjøretøyer på strekningen Mikkelsby-Kongshus. Da
gjennomkjørende hurtigbåt ennå ikke er bygget i Norge er det vesentlig å ha flere muligheter åpne avfartøytype. Det legges
derfor inn to alternativer på strekningen Mikkelsby - Kongshus. Det ene alternativet er gjennomkjørende for personbiler og
plass til lastebil m/henger inntil 50 tonn, og det andre alternativet er standard hurtigbåt med plass til 8 personbiler,
alternativt lastebil inntil 36 tonn. Alternativene vil bli forelagt fylkestinget i mai for vurdering/behandling.

Det åpnes ogsåfor at liggested ikke nødvendigvis skal være Mikkelsby, men dersom rederiene ønsker å benytte Kongshus
eller andre steder som stasjonering for AltafjordXpressen så vil dette være mulig, og ruta tilpasses dette på et senere
tidspunkt.»

Videre har Hammerfest næringsforening bestilt en juridisk betenkning på selve beslutningsprosessen

for anbudet fra advokatene Rønning & Kirkesæther. Denne betenkningen konkluderer med at

prosessen kan ha vært lovstridig. Dette under forutsetning at det er vesentlige endringer mellom det

som var på høring våren 2013, og det som ble vedtatt desember samme år. Betenkningen er vedlagt i

saken.

.Jf

I forberedelsen av denne saken, ble kommunene bedt om å komme innspill. Kommunene sendte inn

innspillene de har mottatt fra aktører i sin kommune. Disse innspillene er vedlagt. Hvor mye av

ønskene fra kommunene og aktørene som er hensyntatt av fylkeskommunen, er det ikke utarbeidet

oversikt over i skrivende stund.
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Diskusjonen videre vil kunne være om tilbudet som er ute på anbud er tilpasset de behov som folk og

næringsliv i regionen har. I kjølvannet av denne diskusjonen kan det også reises spørsmål med

prosessen i anskaffelsen, slik som Vest-Finnmark regionråd gjorde i sitt møte den 3.desember, og

som gjøres i den juridiske betenkeligheten fra advokat Rønning.
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Sak 10/14 Regionrådet

Saksbehandler:Raymond Robertsen

Nytt nødnett

Forslag til vedtak: 


Saken leggesfrem uten innstilling

Ordfører i Måsøy Anne Karin 011iønsket at regionrådet skulle drøfte forholdene rundt innføring av

nytt nødnett i Finnmark. Dette temaet ble også berørt på den årlige samlingen mellom kommuenene

og fylkesmannen i Finnmark.

Nytt digitalt nødnett skal ikke innføres i Finnmark før i 2015. Tidsfristene for å bestille utstyr og inngå

eventuelle samarbeidsavtaler nærmer seg imidlertid, og det haster for kommunene å ta stilling til

organisering av sin legevakt og legevaktsentral.

I dag har flertallet av kommunene i Finnmark en egen legevaktsentral, men få av disse fyller alle

forskriftskravene. Innføring av nytt nødnett aktualiserer gjennomgangen av tjenesten. Kommunene

må ta stilling til om de ønsker å drive egen legevaktsentral, eller om de skal inngå samarbeid med en

eller flere kommuner.

Erfaringer fra resten av landet viser at flere kommuner har inngått samarbeid om legevaksentral.

Det vil i tillegg påløpe en del kostander for kommunene i forbindelse med å gå over på nytt digitalt

nødnett.

Vest-Finnmark regionråd drøfter saken i sitt møte 18.februar 2014. Videre oppfølging bestemmes i

møte. Det vedlegges også et notat og oversikt fra fylkeslegen.
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